

rangs, jusqu'à la limite extérieure nord du dit canton; ensuite, vers l'est, le long de la dite lignenord, jusqu'à la ligne qui divise les rangs six et sept; et delà, allant vers le sud-est, le long de cette dite ligne, laquelle sera aussi la ligne de division entre les paroisses de St-Malachie et Notre-Dame Auxiliatrice de Buckland jusqu'à la limite extérieure sud-est du dit canton de Buckland.

N. B. Le comté comprend les municipalités suivantes telles qu'actuellement bornées et limitées, savoir:

*Paroisses.—Parishes.*

St Anselme, St Bernard, Ste Claire, Ste Germaine du Lac Etchemin, Ste Hénédine, St. Isidore, St Léon de Standon, Ste Marguerite.

*Canton township*

Watford-Ouest (West)

CHEF-LIEU: Ste Hénédine.

northerly outline of the said township; thence, along the said northerly outline, eastwardly, to the range line between the sixth and seventh ranges; and thence, along the said range line, which is the line of division between the parishes of St. Malachie and Notre-Dame Auxiliatrice of Buckland, south-eastwardly, to the south-east outline of the said township of Buckland.

N. B. The county comprises the following municipalities, as actually bounded and abutted, to wit:

**Le comté de Drummond.**

*Division électorale:*

S. R. P. Q. Titre 1er. ch. 2. s. 2. Art. 64.

Le comté de Drummond comprend les cantons de Durham, Wickham et Grantham, celui de Wendover, excepté la partie, dans les paroisses de Ste-Brigitte des Sauls, Ste-Perpétue et St-Léonard, qui appartiennent au comté de Nicolet, et la partie, dans la paroisse de Ste-Clotilde de Horton, qui appartient au comté d'Arthabaska, le canton de Simpson, excepté la partie, dans la paroisse de Ste-Clotilde de Horton, qui appartient au comté d'Arthabaska; celui de Kingsey et la partie du canton d'Upton comprise dans la paroisse de Saint-Eugène de Grantham. S. R. B. C., c. 75, s. 1, § 45; 25 V., c. 50, s. 1; 36 V., c. 37, s. 1; 41 V., c. 26, ss. 1 et 2; 42-43 V., c. 45, s. 1; 46 V., c. 38, s. 1; 49-50 V., c. 96, s. 5, et 50 V., c. 22, ss. 1 et 2.

*Comté municipal:*

Comprend: Le comté de Drummond, moins la ville de Drummondville.

S. R. P. Q. Titre 1er. ch. 2. s. 6. Art. 73.

**MOINS.** Ces parties de Wickham ouest et de St Germain de Grantham comprises dans St Nazaire d'Acton par proclamation du 19 juillet 1893 et annexées au comté de Bagot par 57 V. c. 67.

**MOINS.** Cette partie du canton d'Acton comprise dans St. Fulgence de Durham par proclamation du

**The county of Drummond.**

*Electoral division:*

R. S. P. Q. Title 1st. ch. 2. s. 2. Art. 64.

The county of Drummond comprises the townships of Durham, Wickham and Grantham, that of Wendover, except that part in the parishes of Ste. Brigitte des Sauls, Ste. Perpetue and St. Léonard which belongs to the county of Nicolet, and that part in the parish of Ste. Clothilde de Horton which belongs to the county of Arthabaska, the township of Simpson, except that part in the parish of Ste. Clotilde de Horton which belongs to the county of Arthabaska, the township of Kingsey and that part of the township of Upton included in the parish of St. Eugène de Grantham. C. S. L. C., c. 75, s. 1 § 45; 25 V., c. 50, s. 1; 36 V., c. 37, s. 1; 41 V., c. 26, ss. 1 and 2; 42-43 V., c. 45, s. 1; 46 V., c. 38, s. 1; 49-50 V., c. 96, s. 5; 50 V., c. 22, ss. 1 and 2.

*Municipal county:*

Comprises: The county of Drummond, less the town of Drummondville.

R. S. P. Q. Title 1st ch. 2. s. 6. Art. 73.

**MOINS.** Those parts of Wickham West of St Germain de Grantham comprised in St Nazaire d'Acton by proclamation of the 19th July 1893 and annexed to the county of Bagot by 57 V. c. 67.

**MOINS:** That part of the township of Acton comprised in St Fulgence de Durham, by proclamation